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2018Z12304 

Vragen van het lid Özdil (GroenLinks) aan de Minister van Onderwijs, Cultuur 
en Wetenschap over het bericht dat één op de acht universitaire opleidingen 
hbo-studenten weert (ingezonden 25 juni 2018). 

Vraag 1
Deelt u de mening dat de mogelijkheid tot het stapelen van opleidingen 
essentieel is in ons onderwijsstelsel, waarin scholieren jong een keuze 
moeten maken voor hun vervolgopleiding?1 Zo ja, deelt u ook de mening dat 
schakelprogramma’s daarin een belangrijk element zijn? 

Vraag 2
Zo ja, waarom worden deze programma’s in het wetenschappelijk onderwijs 
niet bekostigd door de overheid? 

Vraag 3
Deelt u de mening dat het gebrek aan bekostiging leidt tot een verkeerde 
prikkel voor instellingen, omdat het ruimhartig aanbieden van schakelpro-
gramma’s ten koste gaat van de bestaande onderwijsbudgetten, die toch al 
onder druk staan? Zo ja, bent u bereid dit op te pakken en in overleg met uw 
collega van Financiën aanvullende middelen hiervoor vrij te maken? Zo nee, 
waarom niet? 

Toelichting: 

Deze vragen dienen ter aanvulling op eerdere vragen terzake van het lid Van 
den Hul (PvdA), ingezonden 21 juni 2018 (vraagnummer 2018Z12040).

1 Trouw, 18 juni 2018
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